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Sent: Wed 1/13/2021 9:49:30 AM

Subject: RE: SPOEDVRAAG || FW: [UITKOMST E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lidDik-Faber (ChristenUnie) om de minister

van VWS te verzoeken om een reactieop berichten over het benutten van vaccins - te ontvangen voorafgaand aan hetplenair debat

over het corona...

Received: Wed 1/13/2021 9:49:30 AM

Hier isIEE toch ook al mee bezig?

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

Van:BE.E EEEER @minvws nl>
Datum: woensdag 13 jan. 2021 10:47 AM

Aan: minvws.nl>

Kopie: aminvws.nl>, [EES BE. (GEER)<MIEXEDM@ winvws.nl>
Onderwerp: FW: SPOEDVRAAG || FW: [UITKOMST E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) om de

minister van VWS te verzoeken om een reactie op berichten over het benutten van vaccins - te ontvangen voorafgaand aan het plenair debat

over het corona...

v=o IEE
Voor het debat krijgen we alvast de volgende vragen:

eo Hoeveel vaccins zijn er op het moment van het versturen van de Stand van zakenbrief COVID-19 in Nederland

aanwezig?
= Kan het geactualiseerde leveringsschema van de vaccins tegen COVID-19 wekelijks geactualiseerd met de Kamer worden

gedeeld?

Op de eerste vraag hebben we het volgende antwoord, klopt dat?

En kunnen we op die tweede vraag ‘ja’ antwoorden? Oftwee-wekelijks, bijvoorbeeld in de voortgangsbrief?

Groet, SRP

var:EECE IRor nw n>
Verzonden: woensdag 13 januari 2021 10:43

Aan:  } 5120) EEE @minvws.nl>
Onderwerp: FW: SPOEDVRAAG | | FW: [UITKOMST E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) om de minister

van VWS te verzoeken om een reactie op berichten over het benutten van vaccins - te ontvangen voorafgaand aan het plenair

debat over het corona...

Urgentie: Hoog

HoRED



1037345

Ook ter info voor jou.

Check jij me tERE rR of jii dat ook moet oppakken?

Groet,

Van:BE3BEBEJEENeminvws.ni>
Verzonden: woensdag 13 januari 2021 10:40

amine»EEE IE IE OED

Onderwerp: FW: SPOEDVRAAG | | FW: [UITKOMST E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) om de minister

van VWS te verzoeken om een reactie op berichten over het benutten van vaccins - te ontvangen voorafgaand aan het plenair
debat over het corona...

Urgentie: Hoog

Hi allen,

Agema heeft (nogmaals) twee aanvullende vragen gesteld:
eo Hoeveel vaccins zijn er op het moment van het versturen van de Stand van zakenbrief COVID-19 in Nederland

aanwezig?
= Kan het geactualiseerde leveringsschema van de vaccins tegen COVID-19 wekelijks geactualiseerd met de Kamer worden

gedeeld?

Het is heel fijn als deze vragen worden voorbereid voor het debat, en als MVWS hier in de voorbereiding nog op wordt gewezen.

Kunnen jullie dat oppakken?

Groet

Van: JBEH @ tweedekamer.nl>
Verzonden: 13 jan. 2021 09:43

Onderwerp: SPOEDVRAAG [| FW: [UITKOMST E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie)
om de minister van VW te verzocken om cen reactie op berichten over het benutten van vaceins - te ontvangen

voorafgaand aan het plenair debat over het coronavirus

Goedemo rgen ED

IEEDNzit nu bij de TB.

Weet jij of onderstaande informatie, waar mevrouw Agema naar vraagt/verwijst, met de Kamer is gedeeld?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Tweede Kamer der Staten-Generaal

Postbus 20018, 2500 EA Den Haag

E EARL @tweedekamer.nl



1037345

van: EEEJE otweedekamer.nl>
Verzonden: woensdag 13 januari 2021 09:31

Aan: tweedekamer.nl>

cE tweedekamer.nl>

Onderwerp: Re: [UITKOMST E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) om de minister van VWS te verzoeken

om een reactie op berichten over het benutten van vaccins - te ontvangen voorafgaand aan het plenair debat over het coronavirus

Beste collega’s,

We hebben een hoop informatie gekregen en misschuen heb ik eroverheen gelezen, maar ik ben er vrij zeker van dat we

onderstaande informatie niet hebben gekregen. Deze transparantie is van belang om onze controlerende taak goed uit te

kunnen oefenen.

We verzoeken daarom nogmaals om voor aanvang van het debat geinformeerd te worden over het actuele aantal in

voorraad zijnde vaccins. In de krant lezen we het aantal van 455.000. Het kan toch niet zo zijn dat de krant deze

informatie wel krijgt en wij niet.

Daarnaast ontvangen we graag het echte leveringsschema. Dit hebben we nodig omdat de flowcharts te weinig informatie

bieden. We begrijpen dat er wijzigingen zullen zijn op het leveringsschema, maar we hebben deze nodig om onze

controlerende taak wit te kunmen voeren.

Hierbij nogmaals het verzoek deze informatie te ontvangen voorafgaand aan het debat.

Lid Agema

Verstuurd vanaf mijn iPad

Op 12 jan. 2021 om 15:11 heeft NC -IEEEN 0 tweedekamer .nl> het volgende geschreven:

Geachte (plv.) leden van de commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

Op de onderstaande e-mailprocedure over het verzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) is als volgt gereageerd:
— De fracties van de WD, PW, CDA, D66, GroenlLinks, SP, PvdD en S50PLUS steunen het verzoek;

o In reactie op deze e-mailprocedure zijn tevens namens de PVV-fractie de volgende aanvullende

vragen genoemd:
= Hoeveel vaccins zijn er op het moment van het versturen van de Stand van zakenbrief COVID-

19 in Nederland aanwezig?
= Kan het geactualiseerde leveringsschema van de vaccins tegen COVID- 19 wekelijks

geactualiseerd met de Kamer worden gedeeld?
— Van de overige fracties is geen reactie ontvangen.

Dit betekent dat het verzoek voldoende steun heeft gekregen en dat de minister van Volksgezondheid, Welzijn en

Sport namens de commissie zal worden verzocht om deze informatie over (het benutten van) vaccins tegen COVID-

19 voorafgaand aan het debat over de ontwikkelingen rondom het coronavirus aan de Kamer te doen toekomen.

Met vriendelijke groeten,

i Kamer _ Staten-Generaa

Postbus 20018, 2500 EA

T +31) 70 JERE | (+31) EEE
E 5.1.2e atweedekamer.nl | I www.tweedekamer.nl



1037345

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 10:53

Onderwerp: [E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) om de minister van VWS te verzoeken om een

reactie op berichten over het benutten van vaccins - te ontvangen voorafgaand aan het plenair debat over het

coronavirus

Geachte (plv.) leden van de commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

Hierbij ontvangt u een verzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) om namens de commissie de minister van

Volksgezondheid, Welzijn en Sport te vragen om meer informatie aan de Kamer te sturen over het benutten van

vaccins - te ontvangen voorafgaand aan het debat over het coronavirus van morgenmiddag.

Het lid Dik-Faber verzoekt hierbij om een reactie van de minister van VWS op de mogelijkheid dat een combinatie

van een hoger aantal doses per vaccinflesje enerzijds, en minder “voorkruipers” ('Vaccinatievoordringers' zorgen

voor wachtlijsten’) anderzijds, maakt dat meer zorgmedewerkers/mensen aan het bed kunnen worden beschermd.

Zie onderstaand e-mailbericht voor haar volledige verzoek.

U wordt verzocht uiterlijk vandaag, dinsdag 12 januari 2021 om 15.00 uur aan te geven of u hiermee kunt

instemmen. Ik verzoek u via ‘allen beantwoorden’ op dit e-mailbericht te reageren. Spoedig na afloop van de

termijn van deze e-mailprocedure zal ik u informeren over de uitkomst hiervan.*

Met vriendelijke groeten,

5.1.2e

Tweede Kamer der Staten-Generaal

Postbus 20018, 2500 EA

T +(31)70 NESE | 1 (+31)6 ENECEN
E 5.1.2e atweedekamer.nl | I www.tweedekamer.nl

Van:IEEEBB @tweedekamer.nl>
Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 08:15

Dtweedekamer.nl>

Onderwerp: Vraag over ‘voordringen’ en

Geachte

Afgelopen dagen bereikten mij berichten dat ook zorgpersoneel dat niet de ‘handen aan het bed heeft’ al

gevaccineerd is. Het gaat om bijvoorbeeld receptionistes, maar ook MT-leden. Gisteravond was dit ook in de

media: https: //nos nl/meuwsuur/artikel/2363992-vaccinatievoordringers-zorgen-voor-wachtlijstenhtml

Verder heb ik begrepen dat er spuiten zijn waarmee je geen zes, maar zeven vaccins kunt toedienen. O.a. het

Haga ziekenhuis doet dat al. Dit is echter geen standaard praktijk, waardoor er toch verspilling plaatsvindt.
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/Conclusie: combi van meer prikken en minder “voorkruipers™ maakt dat we meer zorgers/mensen aan het bed

kunnen beschermen. Ik zou hierop graag een reactie van de minister van VWS ontvangen voorafgaand aan
het debat morgen.

Met vriendelijke groet,

Carla Dik-Faber

Tweede Kamerlid ChristenUnie


